
Socialudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 20. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 497
I forlængelse af ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forholds
svar på spørgsmål nr. 487 om, hvor mange sager Statsforvaltningen har rejst
som led i tilsynet med kommunerne, mener ministeren da, at det er rimeligt, at
der ikke foregår en journalisering over de enkelte sagsområder, og hvilke initi-
ativer vil ministeren foretage for at ændre dette, så journaliseringen får en
gennemsigtighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Vigsø Bagge
formand
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